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Skrivelse 

 

Effekter på förskola med anledning av minskad budget 2020, 

Vår stad växer. Det är roligt och viktigt, men kräver mer av det offentliga. Vi får oroande signaler om 

att barn och föräldrar i vår stadsdel tvingas resa långt för att få en förskoleplats.  

Förutom det extra omak för redan stressade småbarnsföräldrar drabbas barnen. Vid sidan av den 

pedagogiska verksamheten är förskolan viktig för barnets rätt till ett eget socialt sammanhang. När 

barnets förskola ligger långt borta försämras möjligheterna till spontan samvaro och lek, och barnet 

hänvisas i högre grad till organiserade aktiviteter och föräldrarnas möjligheter.  

Till ett redan trängt läge lägger nu den borgerliga majoriteten som styr staden fram Stockholms 

snålaste förskolebudget på decennier. Budget 2020 höjer förskoleschablonen med en (1) procent, 

vilket inte ens täcker ordinarie löne- och kostnadsökningar. Vår oro är att det kommer betyda 

nedskärningar i förskolan i Enskede-Årsta-Vantör och/eller neddragningar i andra delar av nämndens 

beredningsområde för att täcka hålen i förskolans budget. Dessutom ser vi med oro hur personalen 

riskerar att påverkas av de minskade resurserna.  

Med anledning av ovanstående vill vi fråga: 

1. Hur arbetar stadsdelen med att säkerställa att barn får plats på den förskola föräldrarna valt 

eller närliggande?  

2. Hur hanterar stadsdelen den faktiska nedskärning i förskolan som stadens budget för 2020 

innebär? 

3. Hur stora kommer barngrupperna i förskolan att riskera bli med den minskade 

medelstilldelningen? 

4. Hur kommer stadsdelen hantera personalen i förskolans möjligheter till att göra ett bra jobb 

med en god arbetsmiljö utifrån de faktiska neddragningarna? 

5. Kommer vi riskera uppsägningar och äventyras rätten till heltid för våra anställda?  


